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  č. j.: UKFHS/247287/2023 

 

 

Zápis z kolegia děkana ze dne 2. 5. 2023 

 

 

Přítomni: dr. Pětová, Mgr. Strnad, dr. Jeníčková,  dr. Holeček, doc. Holmerová, P. Černochová 

On-line: prof. Novotný,  dr. Tuček, dr. Zika,  

Omluveni: dr. Vrabec 

 

 

Body: 

 

1/ Děkanka informovala o 7. zasedání RKR, které proběhlo 24. dubna 2023. 

- Některé body, které byly otevřeny na RKR budou podrobněji projednávat zástupci 

fakult na výjezdním zasedání projektových oddělení, dr. Tuček se zasedání zúčastní a  

zašle informace. Na výjezdním zasedání by měla být projednána také výzva RUK na 

špičkový výzkum. Jedná se o podporu vědy i třetí role. Podrobnější informace zašle 

také dr. Tuček.  

- V minulém týdnu proběhl kulatý stůl k internacionalizaci studijních programů. Za 

fakultu se zúčastnil dr. Zika, proděkan pro pregraduální studia.  

- Setkání u kulatého stolu pro hodnocení výuky studujícím proběhlo také v minulém 

týdnu. Dnes probíhá setkání pracovní skupiny. (Za FHS dr. Špaček a Mgr. Chavalková 

Baďurová) 

- Na rektorátu vznikla pracovní skupina s názvem prg.ai pod vedením Mgr.  Lukáše 

Kačeny. Cílem skupiny je připravit české vzdělávání na rychle se měnící situaci ohledně 

vývoje umělé inteligence. Bylo by dobré tuto skupinu propojit se skupinou, která 

vznikla na FHS pod vedením dr. Petra Špeciána – pokud se tak již nestalo..  

- Během května by vyučující měli obdržet e-mail z rektorátu týkající se analýzy 

pedagogických kompetencí.  

- Prorektor Skopal mluvil, mimo jiné, o budovaných základech pro nový SIS.   

- Na závěr zasedání RKR vystoupila ombudsmanka Šámalová a informovala o blížícím se 

plošném  šetření mezi pracovníky a studenty. 

 



 

 

 

2/ Dr. Pětová informovala o zasedání AS FHS UK, které se uskutečnilo 27. 4. 2023. Senát 

schválil nový rozpočet i výroční zprávu o hospodaření, naopak schváleno nebylo rozdělení 

dotace na vědu. Bude znovu předloženo na příštím zasedání AS.  

 

3/ Děkanka zmínila anketu stran dětského koutku, kterou nedávno rozesílala. Výstup 

dotazníků by měla dodat senátorka M. Plass. Dětský koutek by mohl být zřízen v jedné 

z místností v přilehlé budově kolejí. Děkanka zmínila také zřízení dětský skupin.  

 

 

3/ Dr. Jeníčková, proděkanka pro doktorská studia, informovala o počtu přihlášených ke 

studiu doktorských studijních programů: oddělení ODS obdrželo 48 českých a 20 

cizojazyčných přihlášek. 

Dále dr. Jeníčková zmínila blížící se průběžné hodnocení NAU, minimum standardu školitele.  

 

4/ Doc. Sokolová zaslala dr. Pětové přehled budoucích proděkanů. Současní proděkani začnou   

předávat své agendy. Nové kolegium bude s ohledem na jednotlivé agendy strukturováno 

jinak, nicméně logika jejich předání je zřejmá.  

 

4/ Různé: 

- Doc. Málková připomněla, že by se měla dokončit dohoda s akademickou poradnou při 

Ped.F. Návrh dohody zašle tajemníkovi fakulty.  

- Přijímací zkoušky k bakalářskému studiu proběhnou 20. a 21. května 2023.  

- Tradiční setkání učitelů a studentů na závěr semestru proběhne poslední den 

semestru, tedy 19. května 2023,  pravděpodobně od 17. 00 hodin.  

 

 

 

 

Zapsala: Pavla Černochová 

 


